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Адрес Dalmia Cement (Bharat) Ltd. 
Refractory Division 
4, Scindia House, Connaught Place, 
110001 New Delhi

Телефон 0091 6624 676652

Факс 0091 6624 220133

Интернет www.dalmiaocl.com

 

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Saha Sudipta 

Head of Projects and Nonferrous Business 
Phone: +91 760 4077291 

Contact 2. Мистер Sayan Sengupta 
Refractory Solutions 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Silica Refractories for coke Ovens, High Temperature Blast Furnace Stoves and Glass Industries;

High Alumina Refractories for blast Furnace Stoves; Basic Refractories;

Magnesia Carbon bricks. Continuous Casting Refractories;

New generation high performance Castables and Precast Blocks for various application. Purging Refractories.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
We are the Refractories business of the Dalmia Bharat Group. Established in 1939, the Group is one of India’s oldest and most respected business
houses, with interests spanning across Cement, Sugar, Power aside of Refractories. Learn more about the Dalmia Bharat Group.

As a Refractory company, we work behind the scenes. When industrial furnaces and kilns make ferrous and non-ferrous materials at very high
temperatures, we persevere behind, performing a critical job of lining the furnaces and protecting the material being produced.

Our job needs a lot of specialization, it warrants deep understanding of what is being made and how it is being made. And this is what we have been
doing for six decades, and counting…

Passion for Refractories, Partners in Nation Building
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


